



制药行业终端过滤器 Terminal Filter For Pharmaceutical Industry



医药行业对过滤器系统有特殊的要求, 为了满足这一严格标准.

Pharmaceutical Industry has special requirement for filter system.To meet this strict standard, 富雷克用特别的密封胶和独特的机构设计这一终端过滤器.

FLECO specially design this terminal filter with GEL sealant and unique structure.

每一个过滤器都有它连续性的观测和测试报告, 以保证压损, 风量等是正常的.

Each unit has its own test spot for continuous observation to make sure the pressure drop, air flow, etc is normal.

过滤器的等级有高效H14和超高效U15, U16. The Filter grade can be HEPA (H14) or ULPA (U15,U16).

外框材质有不锈钢, 铝型材和镀锌框

Body material is stainless steel, Extruded aluminum or galvanized steel sheet.

标准尺寸 Standard size

类型 TYPE	外框 Housing (WXHXD) (mm)	风量 Airflow(CMH)
FFG	500X500X255	500
FFG	700X640X255	1000
FFG	760X700X255	1250
FFG	1100X700X255	1500

特殊尺寸可根据客户要求生产. Special size is available upon request.

如果你需要更多的相关信息, 请联系我们的销售部. If you need more information, please contact our sales dept .

富雷克对其产品持续改进与创新, 我们保留修改技术参数而无需预先通知的权利。
As part of our continuous improvement, Fleco reserve the right to change specifications without notice.

昆山富雷克环保净化科技有限公司(中国)
Kunshan Fleco Filtration Co., Ltd.
地址: 中国江苏省昆山市环庆路1893-1号 邮编:215316
Address: 1893-1 Huanqing Road, Kunshan, Jiangsu, China Zip:215316
电话/TEL:86-(0)512-57759300 传真/FAX:86-(0)512-57759336
邮箱/E-mail:zong@flecofiltration.com.cn 网页/Website: www.flecofiltration.com.cn